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Protokoll 3/12 
 
 
Møte: Byutvikling, miljø og samferdsel  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, Ekebergveien 243  

Møtetid: Tirsdag 24. april 2012 kl. 19.00     
Sekretariat: 02 180  
 
 
Møteleder: Bjørn Fjellheim (H)  
   
Tilstede: Bjørn Fjellheim (H) 

Kate Hege Nielsen (H) 
Anne Marie Donati (A) 
Svein Erik Aldal (FrP) 
Kristen Meltvedt (V) 
Frank Hagen (KrF) 
Erik A. Telnes (SV) 

 

   
Forfall: Liv Lønnum (FrP)  
   
Som vara møtte: Svein Erik Aldal (FrP) 

 
 

I tillegg møtte: Ingen  
   
Møtesekretær: Jan Nordahl  
 
 
 
 
Åpen halvtime:  
Representanter for Miljøprosjekt Ljanselva ble presentert. Tor Holtan-Hartwig redegjorde for 
organisasjonens arbeid og planer. I forlengelsen av denne orienteringen ble det også snakket 
om ”myke veier”. Dette ble kartlagt i den gamle Bydel Nordstrand i 1999 som et samarbeid 
mellom bydel og vellene. Kart og informasjon ligger på hjemmesiden til Nordstrand Vel. Det 
fremkom forslag om å utvikle dette arbeidet videre for ”nye” Bydel Nordstrand, og det 
fremkom forslag om å få tilsvarende informasjon i Bydelsguiden. 
 
 
 
 
 



 ii

 
 
Informasjon:  
Jan Nordahl orienterte om følgende: 

a) Tove Heggen Larsen overtar som bydelsdirektør fra 1. mai.  
b) Det har vært kontakt med Bymiljøetaten om oppfølgingen av bystyrevedtak om 

bydelens trafikkplan. Dette arbeidet pågår, og Bymiljøetaten har leid inn ekstern 
konsulent for deler av jobben. Det opplyses i Bymiljøetaten at det er en målsetting å 
ha noe ferdig for å sende på høring før ferien, men dette er noe usikkert. Komiteleder 
uttrykte ønske om et eventuelt ekstraordinært møte om saken dersom dette skulle bli 
nødvendig på grunn av sommerferie. 

c) AU tok opp eiendom Ljabruveien 89 i møtet den 16.04.2012, jfr protokoll, og det er i 
den forbindelse sendt brev til både PBE og BYM med anmodning om befaringer. 

 
 
Eventuelt: 

a) BMS-komiteen er bedt om å oppnevne representant til arbeidsgruppemøte for å drøfte 
kap 8 i bydelens strategiske plan. Møtet holdes 8. mai kl 17 – 19. 
Vedtak: Komiteleder Bjørn Fjellheim (H) deltar i arbeidet med strategisk plan. 
Enstemmig. 

b) Økonomisaker. Sak om budsjettjustering 2012 var sendt ut til representantene i forkant 
av møtet. Komiteen drøftet konsekvensene av å ikke få økonomisaker. 
Vedtak: BMS-komiteen ønsker å få økonomisaker slik komiteen fikk tidligere, og som 
andre komiteer, utvalg og råd får. Administrasjonen tar kontakt med BU-leder om å få 
tilsendt økonomisaker som tidligere. Enstemmig. 
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Sak 14 /12  Godkjenning av innkalling og sakskart til møte 24.4.2012 
- byutvikling, miljø og samferdsel 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
Innkalling og sakskart til møte 24.4.2012 godkjennes 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens behandling: 
Det ble enighet om at sak 17/12 behandles før sak 16/12 av hensyn til de frammøttes interesse 
i saken 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak for øvrig ble enstemmig vedtatt 
 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Innkalling og sakskart til møte 24.4.2012 godkjennes med en endring av saksrekkefølgen 
 
 
 
 

Sak 15 /12  Godkjenning av protokoll fra møte 13.3.2012- 
byutvikling, miljø og samferdselskomite 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
Protokoll fra møte 13.3.2012 godkjennes 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens behandling: 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Protokoll fra møte 13.3.2012 godkjennes 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 16 /12  Kongsveien 14 -  planinitiativ for nederste del av 
Kongsveien 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  

1. Bydel Nordstrand ser positivt på at det nå er satt i gang en planprosess for 
strekningen mellom Sjømannsskolen og Konows gate. Dette harmonerer med 
bystyrevedtak i sak 193/11, dato 15.06.2011, der bydelens trafikkplan ble behandlet, 
jfr vedtakets pkt. 2. 

2. Det er avgjørende at det sikres sammenhengende, forutsigbare og trygge trasèer for 
syklister og gående. Dette kan gjøres på flere måter, både ved å utvide skjæring – evt 
kombinert med ett trikkespor i tunnel, legge kjørebane i kulvert eller andre løsninger. 

3. Det må antas at Sjømannnsskolen holdeplass får vesentlig mer trafikk i og med den 
nye skulptur- og kulturminneparken. Det er viktig at både trasè og selve holdeplassen 
får en utforming som gir trygge forhold. 

 
Til komiteer og råd: 
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
Til bydelsutvalget:  
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling/vedtak: 
Arve Edvardsen (H) fremmet følgende endringsforslag i forhold til bydelsdirektørens forslag 
til punkt 2: 

2. Det er avgjørende at det sikres sammenhengende, forutsigbare og trygge forhold for 
syklister og gående i Kongsveien. Utbygging av Bjørvika og etablering av 
skulpturparken vil innebære en vesentlig økning av trafikken i dette området. I tillegg 
vil bydelsutvalget vise til planene om ny videregående skole på sjømannskolen med 
flere hundre elever. En større oppgradering av Kongsveien vil derfor under enhver 
omstendighet være nødvendig. 
Bydelsutvalget forutsetter at hovedsykkelveinettet for Oslo fullføres i henhold til 
bystyrets vedtak. I forhold til de ulike alternativene som er utredet, vil bydelsutvalget 
også be om at et alternativ med høybane blir vurdert. 

 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, punktene 1 og 3, ble enstemmig vedtatt 
Arve Edvardsens (H) endringsforslag, punkt 2, ble enstemmig vedtatt 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 

1. Bydel Nordstrand ser positivt på at det nå er satt i gang en planprosess for 
strekningen mellom Sjømannsskolen og Konows gate. Dette harmonerer med 
bystyrevedtak i sak 193/11, dato 15.06.2011, der bydelens trafikkplan ble behandlet, 
jfr vedtakets pkt. 2. 

2. Det er avgjørende at det sikres sammenhengende, forutsigbare og trygge forhold for 
syklister og gående i Kongsveien. Utbygging av Bjørvika og etablering av 
skulpturparken vil innebære en vesentlig økning av trafikken i dette området. I tillegg 
vil bydelsutvalget vise til planene om ny videregående skole på sjømannskolen med 
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flere hundre elever. En større oppgradering av Kongsveien vil derfor under enhver 
omstendighet være nødvendig. 

Bydelsutvalget forutsetter at hovedsykkelveinettet for Oslo fullføres i henhold til 
bystyrets vedtak. I forhold til de ulike alternativene som er utredet, vil bydelsutvalget 
også be om at et alternativ med høybane blir vurdert. 

3.   Det må antas at Sjømannnsskolen holdeplass får vesentlig mer trafikk i og med den 
nye skulptur- og kulturminneparken. Det er viktig at både trasè og selve holdeplassen 
får en utforming som gir trygge forhold. 

 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens behandling: 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Vedtak i arbeidsutvalget tas til orientering. 
 
 
 
 

Sak 17 /12  Nordstrandveien 125 - oppføring av brakke-
/containerbygg 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i BMS-komiteen og BU 
 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  

1. Bydelsutvalget anbefaler at det ikke gis dispensasjon eller tillatelse til noen ytterligere 
utbygging av Nordstrandveien 125 – heller ikke av tidsbegrenset karakter. 

2. Eksisterende bygninger må bringes godt innenfor eiers egen eiendom, og i god 
avstand fra naturvernsonen langs Ljanselva. Eier bør også pålegges å fjerne all 
oppfylling mot elva og reetablere naturvernsonen. 

3. Bydelsutvalget vil anbefale at det tas initiativ til et makeskifte, som gjør at eier kan 
flytte sin aktivitet til en eiendom som er mer egnet for formålet, og hvor aktiviteten 
ikke er i strid med reguleringsformål. 

 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens behandling: 
Ingen forslag fremmet 
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Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
 
 
 
 
Oslo, 25.04.2012 
 
 
 
 
 
Bjørn Fjellheim (H) 
leder av byutviklings-, miljø- og samferdselskomiteen 


